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35e jaargang no. 2 april 2025 

Van de voorzitter 
 

Dagelijkse beslommeringen 
 

De meeste zaken waar het dagelijks bestuur en haar adviseurs aan werken zijn voor de  
leden niet direct zichtbaar. Ik geef een paar voorbeelden.  
De gemeente Nijkerk wil zonnepanelen velden plaatsen en het gebied bij plas Watergoor is  
aangewezen als zoekgebied voor de plaatsing van zonnepanelen. Met hulp van juristen van 
Sportvisserij Nederland (SVNL) hebben wij een zienswijze ingediend met betrekking tot het 
ontwerp plan MER voor de Regionale Energiestrategie (RES) van de provincie Gelderland.  
Wij bezoeken de regioavonden van Midwest om op de hoogte te blijven van de  
samensmelting van federaties en SVNL. Daar wordt gesproken over zaken als het  
inspraakmodel, organisatiestructuur, serviceverlening en de landelijke afdracht.  
Wij verwachten dat die afdracht flink omhoog zal gaan.  
Wij nemen deel aan inspiratiebijeenkomsten van Rabobank clubsupport. De Rabobank doet 
veel voor verenigingen. Ook voor ons.  
Voor de langere termijn werken we aan een financieel gezonde vereniging.  
Geld besparen op de energierekening. Informatie en clubblad digitaal versturen en op  
portokosten besparen. Harde maatregelen treffen zoals een forse verhoging van het liggeld 
in onze botenhaven. Inkomsten vergroten door meer sponsoring en oprichting van een 
sponsorcommissie. Tussen de bedrijven door zorgen we ervoor dat commissies op sterkte 
blijven, lossen we meningsverschillen tussen vrijwilligers op en zorgen we dat 
er voldoende vrijwilligers zijn voor het organiseren van alle evenementen. 
  

Ik ga dit weekend een nachtje vissen denk ik om even bij te komen van al dat 
besturen. 
  

Met vriendelijke groet, 
Jim de Haas 

 

Lente in het land 

`Eventjes` een visstek bouwen 
 

Dat eventjes is dus sarcastisch bedoelt, het is namelijk 
een hele onderneming! Eerst oude stek opengraven, 

dan beton tegels (oude tegels die we van leden krijgen) 
stapelen als een muur, wel lijm ertussen natuurlijk.  

Steigerbuisconstructie (dank aan Dejo Steigers b.v.) 
 de grond in trillen om te zorgen dat de tegels niet  

voorover kunnen zakken het water in. 

Dan zwarte grond (ook veel gekregen van leden)  
met de trekker er op rijden om de stek vlak te maken. 

 
 
 
 
 

Glad harken en gras* inzaaien en afzetlintje* om de  
stek (* dank aan het Gouden Ambacht), dat is alles.  
O nee, er moet materiaal worden gehaald bij Visch  
tuinmachines, en de mannen moeten ook worden  

voorzien van een natje en droogje tussendoor.  
Deze mannen maken dit alles mogelijk,  

Remon, Ronny, Mick, Geert-jan,  
Anton, Koen, Wilco, Gerco, Bert en Rien. 

Sponsor commissie 

 
Om de inkomsten van de vereniging te 
vergroten wil het dagelijks bestuur een 
sponsor commissie oprichten.  
Heb jij een nette vlotte babbel en goede  
contacten met bedrijven in Nijkerk en 
omgeving en wil je de vereniging  
helpen, dan is dit misschien iets voor 
jou. Van leden van een sponsor  
commissie verwachten wij dat ze  
sponsor pakketten verkopen aan  
bedrijven. De penningmeester regelt de 
vastlegging in een contract van 3 jaar  
en de facturering. 
  

Werk jij voor een bedrijf dat graag via 
Hoop Op Geluk reclame wil maken?  
Wil je helpen met het vinden van  
sponsoren? Neem dan contact op met 
het dagelijks bestuur. 

 

Zaterdag 24 mei van 10.00u tot 16.00u 
 

Demodag bij HCN 

speciaal voor de witvissers en roofvissers 

veel bekende merken, gezichten en aanbiedingen 

kom langs, zie en beleef het zelf 



 

 

Zijn we net gestopt met  
het VISblad staan we in  
de eerstvolgende editie. 
Een mooi artikel met op de 
foto onze eigen vaart en 
Frits Coert met een leuke 
brasem! Zeker verdiend 
want Frits staat al vele  
jaren klaar om wat dan  
ook te doen voor onze  
vereniging, en dat samen 
met vele andere  
enthousiaste vrijwilligers! 

Wist u dat?? 
 

Hoop Op Geluk al sinds 1967 een  
botenhaven heeft? Toen al werd hier goed  
gebruik van gemaakt door onze leden, vooral 
voor het roofvissen vanaf een boot maar nu 
ook steeds meer voor karpervissen. 
  

Onze haven ligt ideaal gelegen aan het  
Nijkerkernauw, eenmaal in je boot ben je  
binnen een paar minuten op het grote water.  
Of je nou gaat vissen op roofvis, brasem,  
karper etc. het randmeer heeft een heel goed 
bestand aan diverse vissoorten, de haven is 
dan ook een privilege voor onze leden van HOG.  
Al veel leden hebben dan ook al een bootje in onze haven liggen. 
 

We hebben nog een aantal plekjes vrij voor visboten tot max. 4 meter lang, bij interesse  
of vragen kunt u terecht bij Wilco Bijkerk, botenhaven@hoopopgeluk.nl of 06-14813773 
 

Wilco Bijkerk, botenhavenbeheerder 

 

Nijkerkernauw 

Gemeente renoveert vissteigers in Nijkerk 
De gemeente Nijkerk heeft afgelopen winter een aantal  
vissteigers aangelegd in de Nijkerke wijk de Bogen. Een van 
de steigers is geschikt gemaakt voor minder validen, met 
een parkeerplek erbij. Hoop op Geluk heeft de gemeente 
informatie gegeven van Sportvisserij Nederland over het 
aanleggen van steigers. Bij de aanleg van de steigers is het 
water er omheen dieper gemaakt           
en de waterplanten zijn verwijderd.                         
Prima plek om witvis te vangen.  
Je kunt de steigers vinden bij  
   het Jaagpad.  

Vernieuwing bestuurskamer 
 

In 1999 is ons clubhuis in gebruik genomen, vanaf  
dag 1 is er aan de inrichting van de bestuurskamer 
weinig of niets gedaan. Nu echter na ruim 25 jaar zijn 
de originele tapijttegels (van Heuga ja) eruit gehaald 
en is er een makkelijk te onderhouden tegelvloer  
gelegd (dank aan Remon, Ricardo en Wilco).  
De stokoude vergaderstoelen en bureaustoelen  
zijn ook vervangen voor een mats prijsje  
(dank aan Marnix) dus zitten we ook weer 
wat beter. Het schilderwerk is ondertussen 
ook al gedaan (dank aan Anton Kuijt). 
Daarom is het to-do lijstje al aardig  
afgewerkt maar er staat nog meer op….  



 

 

Samen Vissen met Zorgerf Buiten-Land 

 
In januari jl. zijn Gert van Beek en Rien van den Broek op 
bezoek geweest bij het  het  prachtig gelegen Zorgerf  
Buiten-Land te Putten. Daar hebben we gesproken met 
Wendy de Jager van het Zorgerf. Het  doel van dit bezoek 
was tweeërlei, enerzijds om tot een Samen Vissen afspraak 
te komen en anderzijds kunnen we als HOG nog op een 
ander wijze iets betekenen voor onze ouderen in de  
samenleving? 
 

Beide doelen zijn bereikt, we hebben voor Samen Vissen  
twee data gepland, nl. de 1e op 3 juli a.s. en de andere op 
11 september, beide met een groep van ongeveer 10 a 15 
personen. Daarnaast bieden we nog de mogelijkheid dat als 
er nog vissers zijn onder de cliënten we zelfs tot afspraak op 
maat kunnen komen. 
 

Al pratend hebben Gert en ik onze andere passies met 
Wendy gedeeld, waarop zij weer potenties zag om op  
andere dagen iets met ons te gaan organiseren op het  
Zorgerf zelf. Dan mag je denken aan een diapresentatie 
over de hengelsport in de breedste zin van het woord in  
Nijkerk en omstreken of zelfs het geven van een Visles  
bestaat tot de mogelijkheden, dus naast het Samen Vissen 
is er ruimte om andere waardevolle momenten met en voor 
elkaar te organiseren. 
 

We zien er naar uit! 
Gert en Rien 

        Nieuwe vrijwilligers 
 
Karpercommissie 
 

In het voorjaar van 2025 heeft Bert Dasselaar 
de karper commissie overgedragen aan Mick Verschoor.  
Samen met Ricardo, Ronny en Wilco zal Mick de competitie 
en marathons organiseren. Veel dank aan Bert voor het  
organiseren van de wedstrijden in de afgelopen jaren.  
De karper evenementen van onze vereniging worden goed 
bezocht en ervaren als een spannende competitie.  
Mick en zijn team hebben aan het DB al hun eerste goede 
ideeën ingediend. Veel succes en plezier mannen.  
 
Jeugdactiviteiten 
 

De lessen voor de jeugd worden dit jaar georganiseerd door 
Rien van den Broek en Jos Jansen. Ter voorbereiding op 
het seizoen is het jeugdhok op de zolder van het clubhuis 
opgeruimd en is materiaal op Marktplaats verkocht.  
Tevens zijn er nieuwe werphengels gekocht voor vissen op 
karper en roofvis. De eerste inschrijvingen zijn al binnen.  
De jeugdvisnacht wordt dit jaar georganiseerd door Remon, 
Ricardo, Wilco en Geert-Jan. De mannen zijn voortvarend te 
werk gegaan en hebben al een aantal sponsoren geregeld 
en een mysterie guest. In maart is het draaiboek afgestoft 
en ingevuld. De eerste inschrijvingen zijn al binnen.  
Dat gaat weer een top evenement worden.  
Veel succes mannen.  

     Wij zijn Wild Rovers fishing uit Spakenburg 
  

             Ons team bestaat uit 4 fanatieke roofvissers Wilbert Heinen, Remco de Graaf,  
      Sebastiaan Roos & Klaas-jan de Graaf. Van origine zijn wij een streetfishing team. 
 

           Wij nemen trouw deel aan de wedstrijden van Sportvisserij Midwest Nederland.  
              Waarin wij al menig keer al op het podium mochten staan. Ook het op NK hebben  
              wij onze kunsten al mogen vertonen, helaas daar nog geen podiumplaats.  
             Het mooiste van ons team is dat wij allemaal ons eigen specialisme.  
           Remco is een ster in het doodazen. Klaas-jan goed kan goed jiggen en  
            Sebastiaan is mister Dropshot. Wilbert heeft de ideale mix.  
 

              Onze tactiek is traag je aas presenteren en dat kan heel goed met de dropshot, of  
               jiggen met niet al te zware jigkopjes. Hier in de regio, in polders en of kanalen, ook  
       in de wateren van Hoop op Geluk zijn wij regelmatig te vinden. Sterker nog van  
       onze mooiste vangsten vingen wij juist in het water van Hoop op Geluk.  
               Sebastiaan haakte en landde een roofblei van 85 cm, kenners weten dat dit  
            maar 2 cm onder het Nederlandse Record betreft. Hoe vet is dat!  
 

Mooi om te vermelden is dat Sebastiaan als lid van Hoop op geluk mee heeft gedaan met de Roofmeistercup.  
Roofmeister is een online community voor roof vissers. Met zijn team aanvoerdersband van HOG op zijn arm schopte hij  
tot de halve finales. Kijktip! Op YouTube staan de hele mooie beelden hierover. Onze meeste roofvisspullen schaffen wij 
aan bij Martijn Vollering van Hengelsport Centrum Nijkerk (HCN). Mochten jullie ons tegen komen langs het water dan is  
de kans dat je dat ook ziet. Want wij dragen truien van HCN uit Nijkerk. 
 

Als team hopen wij dat onze grote hengelsportvereniging, meer buiten haar eigen plas gaat kijken.  
Er is zoveel meer dan witvissers en of karper vissen alleen. Met meer hopelijk meer aandacht voor roofvissers, want lid  
zijn van een hengelsportvereniging is niet alleen voor het verkrijgen van je VISpas. Ook zouden wij het tof vinden als er  
vis in ons dorp wordt uitgezet. Neem bijvoorbeeld onze stadsweiden. Wat werd er wat afgevist vroeger.  
Maar nu is de vis vrijwel verdwenen. Benieuwd geworden wie wij zijn? Volg ons gerust op Instagram wildrovers_fishing  
Heb je daar vragen? Stel ze daar gerust! Tight lines!   

Wild Rovers fishing team  



 

 

 

    Vrijwilligers ruimen samen afval op 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zaterdag 22 maart heeft onze hengelsportvereniging meegedaan met de landelijke opschoondag.  
Het was een warme zonnige dag, prima weer om de handen uit de mouwen te steken.  
De Vang 5 beachflag wapperde in de wind. Met Vang 5 moedigen we sportvissers aan om tijdens het 
vissen vijf stuks afval (of 5 minuten) op te ruimen in en rond het water. Dat is een kleine moeite, maar 
een groot plezier. 
 

Rond half acht arriveerde de eerste vrijwilligers bij het clubhuis, voor een kop koffie en een broodje.  
Dit jaar waren er een paar nieuwe gezichten. Dit zijn nieuwe vrijwilligers die met onze vereniging  
kennis hebben gemaakt tijdens de vrijwilligersavond in januari. Meedoen met een opschoondag is een 
prima manier om kennis te maken met onze prachtige vereniging. 
  

Traditioneel is de opschoondag eind maart de start van ons seizoen. Dit jaar niet meer, want de witvis 
is reeds gestart met een openingswedstrijd en de competitie. Om acht uur werden de gele hesjes, 
handschoenen en vuilniszakken uitgedeeld. Dank aan de Gemeente Nijkerk voor deze materialen.  
• Wilco heeft met zijn groep de haven schoongemaakt. Die mannen waren de hele dag in de weer 

met hogedruk spuiten. Elders in dit blad kunt u lezen over onze prachtige botenhaven.  
• Frits ging met een aantal witvissers langs de Arkervaart met vuilniszakken en vuilgrijpers.  
• Bij De Visburg was Rien in de weer met een hogedrukspuit.  

Het zitje bij de ingang ligt er weer schoon bij.  
• Jim en Reint hebben oude spullen van de zolder in de afvalcontainer  

gedaan en Gert heeft honderden archiefstukken uitgezocht en in gescand.  
• Remon was met een groepje bezig een vis stek bij plas Watergoor beter  

te maken. Met tractor en aanhanger is snoeihout opgehaald. Henk heeft 
hierbij geholpen met een graafmachine. 
  

Van al dat harde werken krijg je flinke trek. Griet en Dirk hebben stamppotten  
en lapskous gemaakt voor de lunch. Dat was smullen. Voor de vrijwilligers die  
in de haven bezig waren stond Bert achter de frituur.   
De lokale pers is langs geweest en niet alleen voor de stamppot lunch.  
Er staat ook een verslag op Nijkerk nieuws en de Veense Courant.  
Omroep Gelderland heeft opnames gemaakt voor televisie. Hiervoor zijn de voorzitter en een paar  
vrijwilligers geïnterviewd. ’s Avonds rond 19:00 uur is het uitgezonden op televisie. 

  

Onze viswateren liggen er weer netjes bij, op naar de waterkant! 

 


